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Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 29/8-2022

Møde detaljer
Tidspunkt: 29/8-2022 kl. 18.30
Lokation: NS klubhus
Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)
- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (suppleant)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum
Referent: Morten Sørensen
Fraværende: 

- Regitse Fuhlendorf (bestyrelsesmedlem)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet
Nr. Emne Ansvarlig
1 Godkendelse af dagsorden og referat.
2 Formanden
3 Klubhus Byggeri Peter
4 Arbejdsdag Kurt/Peter
5 Sejlerskole
6 Forbedring af forhold vedrørende brug af RIB både.
7 Udlejning af klubhus
8 Vennerne
9 Økonomi
10 Evt
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Aftalte opgaver fra mødet
Nr. Emne Ansvarlig
1
2 Sende medlemsliste til Peter

Tjekke lygtebom på trailere
@Jens
@Kurt

3
4 Mødes med havneforeningen om arbejdsdag

Bo sender arbejdsopgaver til Kurt
@Kurt
@Bo

5 Mødes med instruktører og lægge plan for skolebåde @Kurt

@Jesper

@Evt Peter

5 Klubtørjer til instruktører @Peter
7 Bo laver regelsæt for udlejning @Bo
8 Peter laver ark over hvad der gælder medlemsskab  af hhv sejlklub 

og nsv
@Peter

9 Alle melder tilbage til Peter om de er med på klubkonference @Alle
10
11

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.

Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af dagsorden og referat.

Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Formanden

Udlån J70

Der kommer en J70 til udlån I morgen (30. aug). Der er opslag online om at den kan lånes.  
Jens sender en opdateret medlemsliste til Peter
Bestyrelsen er enige om at man skal være medlem af sejlklubben for at låne den som 
skipper. Det er bl.a. et forsikringsspørgsmål
Duelighedsbevis er ikke et krav, men man skal have en introduktion til båden.

Komplikationer i slæbestedet.
Der er problemer med at folk ikke respekterer at sejlklubben lukker slæbestedet når der er 
krabbeklub og ungdomssejlads. Nogle af dem, der ville I er fra jollehavnen, der dog tager 
afstand til den opførsel. Sejlklub og jollehavn skal holde et møde og koordinere det. Måske 
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kan der på sigt laves et slæbested I jollehavnen. Skal lige koordineres om det er det der 
giver mest mening ift hvad Aalborg Kommune skal hjælpe med.

Møde i Limfjorden Sejlsport.

Der er mulighed for at lave fælles aktiviteter, f.eks. Kursus osv

TSR RIB udlån (Bo/Gunnar)

Vores RIB både har fået ros for at være pæne i betragtning af deres alder.

Fokus på at vores RIB’er er klar til neutralt brug når man sætter den på plads.

Det var godt for vores både at vi selv sejlede dem. Det var en god opgave at have for 
klubben. 

Lygtebom er defekt på trailerne. Kræver lidt kærlighed. @Kurt har teten

3. Klubhus byggeri -  Peter

Der er lavet nye tegninger på et nyt projekt. Der er forhåbnetligt tilsagn fra fondene og hvis det 
er OK indkaldes til ekstraordinær gen. forsamling, formentlig midt oktober. Der skal være 
klart billede af hele projektet, ansvarsområder og økonomi.

4. Arbejdsdag (Kurt/Peter)

Arbejdsdag 17. sept  fælles med havneforeningen.

Der skal være møde med havneforeningen og koordinere – den tager @Kurt

Sejlklubben vil gerne have lavet nogle ting – det skal sættes på opgavelisten. 

Sejlklubben kan evt stå for et måltid. Måske kan NSV stå for noget af det.

Bo sender arbejdsopgaver til Kurt

5. Sejlerskole

Drift af skolebåde

Der er mange udgifter. Skal de på sigt skiftes ?

Pt. mangler der en ”bådpasser” på IB1.

Vi mødes med instruktørerne og lægger en plan for hvad vi vil med skolebådene på sigt. 
@Jesper og @Kurt evt @Peter

Censor
Der er ny censor på sejlerskolen. 
Det er åbenbart unormalt at vi underviser i at sejle og ikke ”kun” det man skal kunne
for at få duelighedsbevis. Skal vi dele det op fremover? 
Vi vil hellere stå ved at vi giver en god og grundig undervisning

Klubtrøjer
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@Peter følger op på klubtrøjer til instruktører

6. Forbedring af forhold vedrørende brug af RIB både.

Rib både op og i 

Kan de ligger i vandet hele året, så de ikke skal op og ned hver gang ?

Bådene har bedre af at komme op og væk fra solen.  
Nogle steder har de parkeringer i vandet hvor de lige kan løftes op under et tag.

Kegnæs jollen kan evt bruges.
Gode, konkrete løsningsforslag inkl økonomi er velkomne

7. Udlejning af klubhus

Udlejning er pt sat på hold.  Hvordan gør vi fremad. Man skal være indforstået med at 
sejlklubbens brugere kan benytte huset til omklædning osv. 

Der er et issue med betaling – klubben bliver modregnet indtægten.
Nyt klubhus giver nye muligheder. 

Vi vælger at der er lukket for udlejning indtil evt ekstraordinær generalforsamling har taget stilling til det.

@Bo laver udkast til nyt regelsæt

Allerede bookede arrangementer de næste tre kvartaler forbliver booket, men skal være obs på evt 
hysbyggeri

8. Vennerne

Vennerne har en gammel regel om at medlemskab af vennerne kan leje klubhus. Vi har brug for
at få klarlagt hvilke hvilkår der gælder når man er medlem af vennerne kontra sejlklubben

@Peter laver oplæg til hvad der gælder

9. Økonomi

Der er udgifter der stikker af. Dels IB’erne og dels strøm. Vi ender nok ca på 80.000 for strøm i 
år.

Skolebåde bør fremover kun repareres for hvad der er mest nødvendigt.
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11./12. November er der klubkonference I Vingestedcentret. Peter foreslår at bestyrelsen tager
afsted og får inspiration til nogle af alle de ting der rører sig.

Alle melder tilbage til Peter (sejladsudvalg)om hvem der er med. 

10. Evt

Mette har fået penge fra en fondsansøgning til grej til krabbeklubben og skynder sig at få dem 
brugt. Bestyrelsen synes det er en god idé

Desværre har Mette meldt fra til næste sæson krabbeklub
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